

	<h2>Referat af konstituerende bestyrelsesmøde</h2>	<p><b>Christiansgade 46A Mandag den 9. marts kl 18-19,45</b></p>
<p><b>Deltagere</b></p>	<p>Lone, Peter, Kim, Rikke og Carsten samt Torben Afbud: Lisbeth, Allan og Palle</p>	

### Dagsorden

<p><b>1.</b></p>	<p><b>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 22/1</b> Referat godkendt uden bemærkninger Prioritering og rækkefølge af punkter. Punkt 8 og 9 udsættes til næste møde. Kim er referent</p>
<p><b>2.</b></p>	<p><b>Konstituering, evaluering og forventninger</b> Genvalg til: Næstformand, Kasserer, nyhedsbrevsredaktør, Webmaster, Løbstil- melder, Stafetkoordinator, Skovkontakt, Arrangementskoordinator, Skolekontakt SI koordinator, Træningskoordinatorer, Klubhus og Find vej.</p> <p>Mette Marie er ny tøjkoordinator Kim overtager koordinatorrollen for Alt for Damerne</p> <p>Ikke umiddelbart flere der vil have en odense-ok mail. Kan fås ved Ole Balslev.</p> <p>Evaluering af bestyrelsesarbejdet i 19 og forventninger til 20. Det blev besluttet at fortsætte samme forretningsgang som i forløbne år</p> <p><b>Kommende møder fx: 20/4, 10/6, 8/9, 20/10, 8/12, 19/1 og generalforsamling den 24/2. Carsten indkalder i kalenderen.</b></p> <p>Fælles bestyrelsesmøde med Fåborg og Svendborg 18/3 Rikke, Carsten, Kim og måske Lisbeth deltager.</p>
<p><b>3.</b></p>	<p><b>Evaluering og evt. opfølgning på generalforsamlingen</b> Referatet udsendt. God stemning til generalforsamlingen. Positive tilkendegivelser fra flere. Skal prioriterer i Vision 2025 på det kommende bestyrelsesmøde.</p>
<p><b>4.</b></p>	<p><b>VIP fest</b> Det blev besluttet at slå klubfest og VIP sammen til ét arrangement i efteråret.</p>

	<p>Dette både af hensyn til økonomi og vigende deltagertal til klubfesterne Ved arrangementet vil "VIPérne" blive takket.</p>
<b>5.</b>	<p><b>Aktivitetsplan 2020</b> Se udkast til oversigt nedenfor.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvem står for hvad – se navne i oversigt</li> <li>• Det drøftes med Faaborg og Svendborg, om der skal laves et teknikkursus for voksne</li> </ul>
<b>6.</b>	<p><b>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber</b> DOF repmøde den 7/3 i Brøndby. Palle og Carsten deltog. Carsten Lausten stillede op til valg til formandsposten. Walter Rahbek blev genvalgt med 36 mod 34 stemmer og to blanke Der er efterfølgende tegn på, at DOF vil trække på Carsten Laustens viden og erfaring på anden vis. Han indstilles derfor til "Eliteklubforum".</p> <p>Repræsentantsskabsmøde i Fynske Idrætsforbund 17/3. Melfar er repræsentant, men har afbud i år. Vi vælger ikke at deltage</p> <p>Orientering om TBU mødet den 5/2. Godt møde med DOF. Men Odense er nået rigtig langt ift børn og unge træning. Forventer at afholde et strategimøde med Tue Lassen inden sommerferien.</p>
<b>7.</b>	<p><b>Kommunikation</b> Hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook – der er ikke behov for ændringer pt.</p>
<b>8.</b>	<p><b>Mobilepay ja eller nej – punktet vedrører primært løbstilmelder og udskydes til han deltager</b> Skal vi blive ved med at bruge de forskellige enkeltpersoners Mobilepay løsning (evt som Boks) eller skal foreningen oprette vores egen MobilePay/Myshop løsning (0,75 kr pr transaktion, 1000 kr i oprettelse og 49 kr pr måned). Kan klare flere betalingsteder (Løbskonto, alm konto, Fyns 5 dages etc) og kan lave betalingslink.</p>
<b>9.</b>	<p><b>Tema: Håndtering af nye medlemmer– punktet vedrører primært løbstilmelder og udskydes til han deltager</b> Hvordan kan man melde sig ind? Mail direkte eller fra hjemmesiden til tilmelding@odense-ok.dk Hvad gør Allan med et nyt medlem? (o-service Hvad gør Palle med et nyt medlem? Anden arbejdsdeling med bestyrelsen? Info mailen? Kontaktperson til nye medlemmer?</p>

<b>10.</b>	<b>OO har 70 års jubilæum i 2021</b> Bør markeres på en eller anden måde. På bestyrelsesmødet i oktober planlægges aktiviteter i den sammenhæng.
<b>11.</b>	<b>Eventuelt</b> Næste møde 20/4 (Prioritering og baseline på Vision 2025, MobilePay og Håndtering af nye medlemmer)  Arrangement med Danske Banks personaleforeningen den 9/5. Rikke er tovholder. Peter og Lone er medhjælpere.  Vil OO evt overtage kortet i Ryslinge? Måske. Torben taler med Jakob og Faaborg.  Påskeløb Det vil kun være os på skolen. pt. ca. 70 tilmeldte 2021 er der Påskeløb i Silkeborgområdet – der er iværksat afsøgning af overnatningsmuligheder  Der er brug for tommelfingerkompasser og pandelamper. Peter laver ansøgning til DIF/DGI midler. Der er endvidere brug for nye telte – det søges ligeledes indarbejdet i ansøgningen.

## Aktivitetsoversigt 2020 Odense Orienteringsklub

Aktivitet	Tovholder/kontakt	Praktisk/diverse
<b>DM Nat 21/3</b>		
<b>1. Divisionsmatch 5/4 Holstenshuus</b>	Carsten	
<b>9-11/4 Påskeløb</b>	Niels	
<b>2.-3. Divisionsmatch Krengerup 19/4</b>	Steen	
<b>Lærerkursus i O-løb 1/5</b>	Gerhard og Torben	
<b>Skole OL i orienteringsløb 13/5</b>	Claes og Torben	
<b>Fynsk Sprint Cup/JMF Sprint 16-17/5</b>	Steen, Allan og Jakob	
<b>Forårsfestval for skoleelever 19/5</b>	Claes og Torben	
<b>DM Mix sprint og sprint 23-24/5</b>		
<b>26/5-9/6 Fyns 5 dages</b>	Morten	
<b>DM MTBO 12-14/6</b>		
<b>Alt for Damerne 17/6</b>	Carsten, Kim, Lisbeth og Erik	
<b>Verdensmesterskaber i sprint (WOC) 6-11/7</b>		
<b>JFM Stafet og Lang 15-16/8</b>		
<b>1. Divisionsmatch 23/8, <u>6/9</u> el 20/9?</b>	Carsten	
<b>DM Mellem 29/8</b>		
<b>Fynbokarusel i Åløkkeskoven 10/9</b>		
<b>DM Stafet og Lang 12-13/9</b>		
<b>Fjordens dag 13/9</b>	Lisette	
<b>(DM for Hold 4/10 Hjermind)</b>		
<b>5000 M klubmesterskaber 8/10?</b>		

<b>Klubmesterskaber for de fynske klubber 31/10?</b>		
<b>VIP og Klubfest 31/10?</b>		
<b>DM Ultralang, Mols 1/11</b>		
<b>Kredsungdomsmesterskaber (KUM) 6-8/11</b>		
<b>Natuglen 19/11?</b>		
<b>AHA løb 5/12</b>		
<b>Nytårscross 31/12</b>	Kim og Katalin	
<b>Vintercup 2021</b>	Niels og Lone	
<b>MTB vintercup</b>		
<b>Sportslørdag 15/1</b>	?	
<b>Gule ærter</b>	Niels og Steen	
<b>Dameaften</b>	Lisbeth og Rikke	
<b>Generalforsamling 19/2</b>	Carsten	

### **Desuden**

Voksenkursus/træning?

Kredsbestyrelsesmøder